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NICLAS OSCANDER 

Månadens alumn för januari 2024 är Niclas
Oscander! 

Niclas 34 år gammal och tog sin examen från Æ-
programmet år 2014 och mastern International

Project Management 2016. Han är uppväxt i
Mölndal/Lindome men både bor och jobbar i

Göteborg idag. Projektledningskonsult är Niclas
nuvarande roll på företag Ramboll, där han har

arbetat sedan några månader tillbaka.  

Projektledningskonsult litet konsultbolag à Kalkylator och Entreprenadingenjör stort
byggföretag à Entreprenadingenjör medelstort byggföretag àProjektledningskonsult stort
konsultbolag.

Beskriv hur din väg efter examen sett ut, vad för olika yrken har du jobbat
med på vägen? 

2024

Vad är det bästa med ditt jobb?
Att jag får jobba nära kund och omsätta projekt. Det är så många olika perspektiv,
kunskapsområden, affärer och individer inblandade i samhällsbyggnadsprojekt så även om
mycket faktiskt arbete blir att hålla ordning och former så blir det mycket data att omsätta och
processa. Så att man får träna sin arbets-intelligens helt enkelt.

Investeringstips? Lägg tid på att försöka
bli bra på något eller att göra något bra,
inte bara vad som behövs.

Främsta fritidsintresse? Just nu
sommarstugefix och Dungeons & Dragons

Yrkesroll?
Projekledningskonsult

Vad tycker du i helhet om Æ som utbildning? Vad är det viktigaste att ta
med sig?
Det är en bra generalistutbildning, men att fånga ekonomi och juridik delarna tror jag är
viktigast. Det toppar upp lite, det är najs.



Har du några
tips för

studenterna om
bra roller att
söka sig till

under
studietiden. (Ex
sommarjobb)?

Deltidssäljare på
byggvaruhandel
eller annan
försäljningsroll, sälj
är alltid bra att ha
med sig eller om
inte annat att förstå
sig på. 

Annars att rita
bygglovshandlingar
och hjälpa
vänner/familj med
underlag till det, på
egen risk givetvis
men det finns bra
vägledningar och
du själv är/har ju
verktygen.

https://www.linkedin.com/in/niclas-oscander-b288119b/

Vad är du extra stolt över som du hittills gjort i ditt
arbetsliv? 

Att jag bytte från projektledning till kalkyl och därmed ”inriktning”
ganska tidigt. Ett visst jobb eller roll behöver inte vara målet men kan
vara väl värt en omväg så får man köra på därifrån. Sen är det himla
roligt att ta hem konkurrensanbud på en kalkyl man gjort såklart, även
om det följer en viss nervositet av det så får man ju om inte annat
fortsätta spelet på nästa nivå.

Hur var din tid på Æ? Vad gjorde du och vad tar du med
dig?
Jag aspade allt och sökte NollK. Det var väl inte min plan när jag
började men studentlivet passade mig väldigt bra och jag är glad att
jag prioriterade det. Så det blev fler roller och förtroendeuppdrag så
som RegÆ, sektionsordförande och studentledamot i Götebors
Förenade Studentkårers moderbolag. Jag rundade av den perioden
med ett par år som sektionsrevisor också.
Tar med mig mycket kunskap om föreningsliv och
föreningsverksamhet. Vikten av kontinuitetsarbete och överlämningar
så att man hela tiden arbetar med sin efterträdare i åtanke samt att
engagemang föder engagemang är väl framgångsfaktorer. Att
uppdatera stadga och reglemente exempelvis, det jobbet säljer inte in
sig självt hos de flesta men med lite engagemang fick vi gjort det vårt
år.
Sen naturligtvis att skilja på utbildningsprogrammet Affärsutveckling
och Entreprenörskap och Teknologsektionen Æ precis som med
Högskolan och Studentkåren. Det är vad vi gör utöver det som samlar
oss som blir vår förening.

Kundens affär är central för annars blir det inget projekt och
projektekonomi i alla led är viktigt för att säkerställa hållbara projekt. Att
känna att man kan göra den lilla affärsplanen för projektet och bryta ner
osäkerheterna i mindre bitar som när man arbetar med kalkyl, det
skapar trygghet och handlingskraft.
Sen har jag arbetat en del med att ta fram hållbarhetsmål och
klimatberäkningar. Det är mycket som händer på pappret på
hållbarhetsområdet, termer som florerar och önskemål hit- och dit. Det
hjälper mig kunna hantera det så att jag kan försöka påverka så att det
blir bra och hållbara projekt. De flesta av oss jobbar ju bara med andras
pengar och under andras mandat i vårt arbete, så vi är ansvariga för att
göra det lätt för vår nästa att göra rätt.
 

Vad tar du med dig från dina tidigare roller in i din roll idag?


